
I -ZEER GEHEIM -
MINISTERRAAD 
Nr. 2212 Ex.nr. I ..... 

gehouden op 
aangevangen 

No~~len van de vergadering 
vrlJdag 10 oktober 1958 in de Trêveszaal 
's morgens om tien uur en ' s middags voo;t

gezet 

Aanwezig: 

'I.~~ 
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De minister-president Drees en de minis t ers 
Cal~7 He~~ers, HO~~~F~ 9 Klompé ,/ Suurhoff , Von
d~l~ng, \11 tte en ZlJlstra (Afwezig zi j n de 
mlnlsters Hofstra, Luns, Staf en Struyck en ) 

Tevens zijn aanwezig de staatssecretariss en 
Van der Beugel en Schmelzer 

Secretaris: J. Middelburg 

,g~ Ingekomen $t,\lflFen Ren meded,elingen 

~. Naamgeving nieuwe brug 

• 
,~ 

Minister Witte deelt mede, dat de commissari s 
van de Koningin in Zuidholland wilde voorstellen om de 
brug bij de stormstuw over de Hollandse IJssel, waartoe 
men na de watersnoodramp van 1953 heeft besloten, de naam 
van Algera-brug te geven. De raad stemt hiermede in. 

2 b. De kwestie van de Zeeuwse veren 

De minister-president herinnert eraan, dat 
Romme bij de algemene beschouwingen erop heeft gewezen , 
dat de regering ten aanzien van de tarieven van de ver en 
over de Westerschelde niet heeft gedaan wat de Kamer bli j 
kens een motie wenste; hierover zou volgend jaar opnieuw 
een bespreking met Gedeputeerde Staten moeten plaatsvin
den. 

2 c. Publikatie van adviezen van commissies (Zie notulen 
m.r. 3 oktober 1958, punt 5 k) 

De minister-president zegt naar aanleidin? van 
de motie-Romme inzake het openbaar maken van de adVle zen 
der vaste colleges van advies en bijstand, die door de 
meeste fractievoorzitters was meegetekend, dat Romme 
sprekers eerste bezwaar, dat het hierbij bijv. bij de 
Onderwijsraad over duizenden adviezen per jaar gaat , 
klaarblijkelijk niet geloofde. Minister.2als merk~ op, 
dat alleen de Onderwijsraad al 6600 advlezen per Jaar 
uitbrengt. 

De minister-president noemt VO?~ts als bezw~ren, 
dat veel adviezen van individuele aard zlJn en dat ook 
niet duidelijk is waar men al die adviezen ~ ou mo et en 
publiceren. Over deze bezwaren viel echter ln de. Kamer 
niet te praten. Spreker heeft ge zegd, dat de mo t l e onUJ.l;
voerbaar is. Het is ook niet zo, dat de Twee de Kamer de 
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3 k. Overeenkomst inzake verdeelsleutel Euratomagentschape 

Staatssecretaris Van der Beugel deelt mede da t de 
Euratomcommi ss ie en de raad van ministers de statuten van 
het agentschap hebben vastgesteld (alsmede het kapitaal en 
de v erdeelsleutel) . Volgens artikel 54 van het Buratom
verdrag bep~~ en de statuten ook he t kapitaal van h et agent 
schap y t erwlJ l omtrent de verdeelsleutel is b epaald dat 
deze in onderlinge overeenst emming door de lid- stat~n wordt 
vastgesteld. Nu is bij de go edkeuring van de verdragen van 
de Europese g emeens chappen bepa al d , dat de uitvoerings 
overeenk oms ten door het Nederlands e parlement moeten worden 
goedgekeurd. Men kan nu echter \lvel stellen? dat de onder
havige vastst el ling van de v erdeelsleutel ge en uitvo erings
overeenkomst is. De tekst van artik el 54 is op dit punt 
althans niet dui del ijk ; aangezien de andere vijf landen 
met de vaststelling van deze zaken grote haast hebben, zou 
s preker met de voorgestelde procedure (waarbij dus ook 
voor de verdeelsleutel niet de goedk euring van h et Neder 
lands parlement wordt gevraagd) willen mee gaan. Minis ter 
Samkalden stelt voor? dat hierover nog overleg me t hem 
wordt gepleegd . Staatssecretaris Van der Beugel stemt 
hi ermede in ; hij stelt voor, dat de raad akko ord gaat? als 
h ierbij overeenstemming wordt bereikt . De raad besluit aldus. 

3 le ~ijhandelszone (Zie notulen m.r. 3 oktober 1958? punt 
j b) 

Staatssecretaris Van der Beugel deelt mede ? dat over 
de bespreking i n Brussel in de kring van de z es landen over 
de vrijhandelszone een verslag aan de ministers zal worden 
gezonden. Er wordt t hans een stuk voorbereid voor de confe
renti 'e van de 17 OEES-landen. Sprek er deelt ni et het op
timisme van de Duitse vertegenwoordig er r;1üller Armack, dat 
de vri jhandelsz one begin volgend jaar in werlcing zal treden. 

rhnis ter Vondeling heeft de vorige dag een ~ang 
gesprek gehad met de Duitse minister van landbouw Lubke, 
die hem zeide? dat Adenauer na zijn g esprek met De Gaulle 
in h et kabinet had medeg edeeld, dat 'de vrijhandelszo~~ 
er wel zal komen. Op de uitlating van spreker? dat bl~ de 
besprekingen zo vaak is gebleken? da t men zich va~ DU1~S~ 
zijde bij de Franse standl)unten aansloot en dat dl t welnlg 
perspectief biedt? omdat de Fransen nog geen vo~t hadd e~ 
verzet, antwoordde Lübke, dat ook de Engelsen dlt nog nlet 
hebben gedaan. 

Staatssecretaris Van der Beugel onderstreept? dat 
de onderhandelin~en inzake de vrijhandelszone zich in ern
stige richt ing o~twikkelen. Spreker stelt v?~r in de vol
gende vergadering de hele kwestie van de vrlJhandels~one 
te bes-Jreken (ook de nota over de hulp aan onderontwlklcelc1e 
gebied~n der OEES-landen? g enoemd in agendapunt 15). De 
raad besluit aldus . 
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